
Jaroslav Frydrych:  Poslední rozhovor pro Roveňský poločas 
 
Poslední lednový týden roku 2016, 30. 1. 2016 
měl svůj termín první přípravný zápas Sokola 
Roveň v rámci Dřenického poháru. Ve čtvrtek 
28. 1. 2016 oznámil trenér Jaroslav Frydrych: " 
V Rovni končím!"Jaroslav Frydrych  náš tým 
vedl jako hlavní trenér  na podzim roku 2015, 
dlouho váhal,zda bude v Rovni dál pokračovat. 
Pro pokračování se rozhodl po hráčské schůzi, 
která proběhla dne 9. 1. 2016. Bohužel necelý 
měsíc poté je vše jinak, stejně tak jako jeho 
předchůdce Mgr. Jirka Tesař u týmu de facto po 
půl roce končí.  Roveňský poločas se zeptal za 
Vás tohoto trenéra proč… 
Jardo, je to pravda, že jsi s trénováním v 
Rovni  skončil?  
 Ano, odevzdal jsem klíče a skončil. 
Co Tě k tomuto rozhodnutí vedlo?   

Docházka na zimní přípravu v podstatě kopíruje docházku za celý podzim. Nedáme 
dohromady pro přípravné zápasy ani 13 lidí do pole. 
Kdo za to může? Kdo tě vyloženě zklamal - kteří hráči, nebo snad výbor? 
Několik let zpět zde byl slušný počet kvalitních a seriózních hráčů. Fotbalový život plynul v 
podstatě sám, ale s přibývajícím časem nepřišel pouze věk, ale bohužel i dlouhodobější 
zranění, a zde se začalo zaspávat, neboť nedocházelo k průběžnému doplnění kádru 
kvalitními, ale i morálně odolnými hráči. Za této situace bohužel výbor a ani hráčský kádr 
netáhnou samostatně, natož společně za jeden provaz. 
Myslíš, že se v průběhu února nemůže něco zlepšit? Do zahájení sezóny je pořád 
relativně dost času… 
Čas na kvalitní přípravu ano, ale v dnešním čase přípravy, a při celkové situaci v oddíle, se 
velice těžko seženou posily. Ten správný čas se již promrhal. 
Petr Kopa, Milan Machatý, Pepa Zeman, Jaromír Krpata, Tomáš Krpata, Lukáš Pištora - 
žijí v Rovni, ale kopou jinde. Jak je dostat do Rovně? 
Fotbalu v Rovni chybí hodně šťávy. Není to o věku hráčů či funkcionářů, jde o celkový 
přístup. Vezmi si nedávný příklad v Holicích. Jarda Tošovský starší, přestože to byl pán 
důchodového věku, stále vytvářel tlak na hráče i realizační tým – chválil, kritizoval, podpořil, 
a když viděl, že to nejde, jak by mělo, snažil se to řešit radou, ale i tím, že i když on sám  
udělal chybu, šel si pro radu k realizačnímu,  případně hráčskému týmu. Jsem přesvědčen, 
že až jmenovaní hráči uvidí v Rovni pozitivní atmosféru k řešení klasických fotbalových 
problémů, přijdou vypomoci. 
Dorostenci Štěpán Svoboda, Marek Šándor, Radek Shejbal, Jakub Shejbal - jak je 
přesvědčit, aby šli pomoci Rovni udržet okres? 
V tomto případě je to hodně těžké. Vždyť ty kluci mají před sebou obrovskou výzvu – vyhrát 
krajský přebor ve své věkové kategorii!. Koho by přitahoval umdlévající fotbal v Rovni jak 
vně, tak i vnitřně. 
Co je tedy podle Tebe potřeba v Rovni honem rychle změnit? 
Nečekal bych na stanovy Sokola (do voleb), ale hned bych velice rychle a hodně aktivně 
zapojil do činnosti fotbalového dění Honzu Kopřivu, Petra Kopu a Radka Krále. Skutečně 
moc času není. Jinak se mladí a ani zkušenější do Rovně nevrátí. 
Zůstaneš nyní mimo fotbalové dění, nebo máš nějakou nabídku jít trénovat jinam? 
Ne, nemám žádnou nabídku k trénování. V létě, když jsem kývl Rovni, jsem ostatní nabídky 
odmítl. Bude ze mě pouze fotbalový divák. 
 
 



Máš nějaký vzkaz na závěr? 
Věřím, že díky mému odstoupení dojde v krátké (14 denní) době k radikálnímu impulzu pro 
roveňský fotbal a celá mužská část (výbor, A i B tým) se nastartuje a vybojuje si účast v 
okresním přeboru i v příští sezóně. Přijdou nedávní dorostenci i starší odchovanci a budete 
se zajímat o soupeře hrající o patro výše. Nakonec bych chtěl hodně poděkovat kolegům 
trenérům, hráčům, kteří se mě nebáli a chodili trénovat a hlavně Pavlu Herbstovi, lepšího 
sekretáře jsem za celou dobu svého trénování nezažil! 
 

 
 

Dovětek Roveňského poločasu: Jardo, dík za upřímné, za nic se neschovávající 

odpovědi. Určitě jsou k zamyšlení všech zainteresovaných čtenářů. Nejprve odešel 

od týmu trenér František Franc, potom po půl roce Jirka Tesař a nyní i Ty. Pokud 

si člověk porovná Vaše závěrečná hodnocení, dalo by se, s mírným mrazením 

v zádech, konstatovat, že jste v podstatě všichni skončili z vlastního rozhodnutí a 

ze stejných důvodů. Nebo se mýlím? Otázkou k zamyšlení, možná pro někoho i 

výzvou, je i to, že v Rovni chybí  někdo výrazně ambiciózní, třeba nějaký zapálený 

sponzor, který by dodal nové síly, dokázal všechny kolem strhnout a zdravě 

pobláznit. Případně, že by přivedl i nějakého hráče -  skutečného vůdce.  Myšlenka 

hrát jen s tím, co doma máme, co doma hrát chce, někdy dokonce i bez prošení a 

přemlouvání, je sice hezká, ale mohla by nakonec vyústit k tomu, že  někdy někdo 

zkonstatuje: „Pánové končíme, poslední zhasne…“ A nemuselo by to možná ani 

moc dlouho trvat. Jardo, ještě jednou dík za fotbalovou  práci v Rovni, za mou 

osobu dík i za "novinářskou" spolupráci. Ať Tě fotbal stále baví a vše se Ti daří 

dle Tvých nejlepších  představ. Poctiví hráči i objektivní fanoušci určitě uznají, že 

jsi se svým vzorným přístupem  pro Roveň fotbalově udělal, co bylo v Tvých 

silách. Nazdar!   
 
Připravil 1.2.2016 J. Pýcha  


